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Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, starostka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Otváram dvadsiate tretie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Staré Mesto, na ktorom vás vítam.  Poprosím zaujmite svoje miesta. Úvod je dôkazom toho, že

prezenčné zastupiteľstvo má zmysel, vidím, že tie osobné kontakty a predanie si tých

informácií, ktoré máme, je veľmi podstatné. Vychádzajúc z prezenčnej listiny konštatujem, že

zasadnutie je uznášaniaschopné. Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní ospravedlnili pán

poslanec Ažaltovič, pán poslanec Ziegler, pán poslanec Gruska zo zdravotných dôvodov, pán

poslanec Osuský a pán poslanec Dostál, od 13-tej hodiny prebieha rokovanie Národnej rady

a rovnako pani poslankyňa Hitková.

Najprv budeme hlasovať o návrhu dnešného programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený

na úradnej tabuli a web sídle mestskej časti. Poprosím poslancov, aby sa prezentovali

a hlasovali.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starostka:

Konštatujem, že za bolo 19 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0. Program

dnešného mimoriadneho zasadnutia je schválený. Má niekto z poslancov návrh na zmenu

programu? Pokiaľ nie, pristúpime k formálnym záležitostiam. Členmi predsedníctva sú

zástupcovia starostky magistra Martina Uličná a magister architekt Miroslav Vrábel. Do

návrhovej komisie odporúčam určiť poslancov pani poslankyňu Dojčánovú, pána poslanca

Boháča a pána poslanca Gomolčáka. Pokiaľ má niekto doplňujúce návrhy, poprosím. Ak nie,

tak pristúpme k hlasovaniu. Prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starostka:

Konštatujem, že za bolo 19 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0, návrhová komisia bola

schválená. Poprosím, aby zaujala alebo ostaneme dneska tak, ako sme? Máme naozaj že dva

body. Za overovateľov zápisnice odporúčam pána poslanca Skalníka a pani poslankyňu

Párnickú. Má niekto doplňujúce návrhy? Pokiaľ nie, poprosím, keď už návrhová komisia

zaujala svoje miesta, aby sme sa prezentovali a hlasovali.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starostka:



2

Konštatujem, že za bolo 19 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0, overovatelia zápisnice boli

schválení.

Prosím poslancov, aby sa prípadne k dopĺňaniu uznesení alebo návrhov na ich zmenu

zapájali písomnou formou. Vážení prítomní, pristúpime teraz k prerokovaniu jednotlivých

bodov programu. Bod č. 1  je ním Návrh Dodatku číslo 1 Rokovacieho poriadku Miestneho

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.

1. Návrh Dodatku č. 1 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto

Starostka:

Nakoľko všetky materiály boli prerokované na komisiách, navrhujem bez úvodného

slova. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Asi je dôležité predsa len dodať, že v rámci materiálov,

ktoré vám boli doručené, nebolo ustanovené, akou formou to zastupiteľstvo konkrétne bude

prebiehať a preto tam došlo k doplneniu, ktoré máte k dispozícii. Doplnenie, že materiál

z organizačného oddelenia vám bude zaslaný predtým a je to doplnenie článku 4 o použití

postupu rokovania miestneho zastupiteľstva prostredníctvom komunikačnej technológie sa

rozhodne na základe vyjadrenia poslancov miestneho zastupiteľstva zaslaného na základe

mailovej požiadavky najneskôr 5 pracovných dní pred zasadnutím miestnej rady. Pokiaľ

z uvedeným spôsobom rokovania miestneho zastupiteľstva bude súhlasiť nadpolovičná väčšina

všetkých poslancov, organizačný referát bude informovať poslancov o spôsobe rokovania

nadchádzajúceho miestneho zastupiteľstva postupom podľa tohto článku rokovacieho poriadku

najneskôr do termínu zasadnutia miestnej rady. Doplnili sme to tam preto, lebo ten samotný

návrh, ktorým sa mení rokovací poriadok v článku 5A je prebratý v podstate už z materiálov,

ktoré sú aj na hlavnom meste, aj na iných mestských častiach, ktoré už majú za sebou úpravu

rokovacích poriadkov ale potom sa im tam stala tá vec, že aj z magistrátu aj zo župy volajú, že

či sme za to, poslanec, aby bolo online alebo prezenčné a proste aby sme nemali zase 25

telefonátov, tak sme to vlastne už dali do ustanovení rokovacieho poriadku, že sa vám pošle

mail a v rámci toho sa odpovie a je to proste úplne čisté a na rade už budeme vedieť, že akou

formou bude to najbližšie zastupiteľstvo. Ešte je tam jedna vec, ktorú autoremedúrou chcem

opraviť a stalo sa to práve tým kopírovaním. V bode číslo 2 rokovanie miestneho zastupiteľstva

sa uskutočňuje prostredníctvom videokonferencie. Spôsob rokovania musí byť uvedený

v pozvánke, nie v poznámke. Asi autooprava to doplnila nie úplne správne slovo. Takže toto

autoremedúrou opravujeme chybu, nie v poznámke ale v pozvánke.
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Otváram diskusiu k tomuto bodu. A prihlasný je pán poslanec Skalník.

Poslanec Ing. Skalník:

Ďakujem za slovo. Moje otázka je práve k tomu, že podľa tohto doplneného štvrtého

paragrafu je vlastne sú vlastne iba dve možnosti, že buď to budeme online alebo offline. Nie je

možné mať hybridné zastupiteľstvo.

Starostka:

To  neumožňuje  ani  tá  zmena,  ktorá  je  na  úrovni  vlastne  toho  zákona  o  obecnom

zriadení, že nedá sa tak, že niekto je doma a niekto je tu.

Poslanec Ing. Skalník:

Dobre, takže vlastne keď sa nadpolovičná väčšina poslancov rozhodne teraz, že to bude

povedzme online, tak to je ešte okej ale keď sa rozhodnú, že to budú chcieť prezenčne, tak

vlastne ten zvyšok sa bude musieť prispôsobiť napriek tomu, že môže mať problém mať s tým.

Starostka:

Ale nadpolovičná väčšina je uznášaniaschopná, musíme to potom. Áno.

Poslanec Ing. Skalník:

Jasné, dobre. Ďakujem.

Starostka:

Pani poslankyňa Ležovičová.

Poslankyňa MUDr. Ležovičová:

Ďakujem. Ja už som na minulom zastupiteľstve povedala, že podľa mňa tak sú zariadené

bezpečnostné a ochranné veci na tejto miestnosti, pred miestnosťou, zariadite zakaždým

testovanie, ktoré v tom momente je aktuálne, že si myslím, že to zastupiteľstvo by naozaj malo

aj čo sa týka jednoduchosti, aj všetkého prebiehať nie online ale naozaj. Je to naše zamestnanie.

Sú ľudia, ktorí keby sme si my boli povedali, že nebudem chodiť do roboty a sú určití ľudia,

ktorí robiť môžu z domu, ktorí nie, robíme komisie, neviem čo ostatné sa robí online z domu,

ja mám pocit, že už sme spohodlneli, lebo ono je to pohodlnejšie doma v papučiach a už

budeme horšie ako tie deti, ktoré sú toľko mesiacov doma. Ja som absolútne proti a budem

hlasovať ja vždy budem hlasovať proti. Ja si myslím, že to zastupiteľstvo nie je také dlhé, ako

bývavalo vždy, je kratšie, je pripravený, sme rozostavaní. Na môj veru že ja nemám pacienta

takto od seba, ako sme tu rozsadení. A neni každý deň testovaný, je týždňovo testovaní ale nie

každý deň ako je tuna pred zastupiteľstvom. Takže ja si myslím, že je z jednej strany je to

výhovorka alebo pohodlnosť poslancov. Ja si myslím, že zastupiteľstvo je naše časť povolania,

preto sme boli zvolení a preto to zastupiteľstvo raz za mesiac s tými opatreniami, ktoré nám

miestny úrad zabezpečí ako ja to kvitujem, je dobre pripravené na to, aby sme sa raz za mesiac
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mohli. Okrem toho tá diskusia je vždy lepšia keď sa to vydiskutuje takýmto spôsobom ako keď

prihlasujete, odhlasujete, kontrolujete, neskonale sa to predlžuje cez ten počítač. Ďakujem.

Starostka:

Ja  by  som  povedala,  že  táto  úprava  je  nutná  vzhľadom  na  to,  že  nevieme,  akým

spôsobom tá pandémia sa bude uberať a či nebude proste naozaj natoľký lockdown, že nebude

vôbec umožnené ani takýto spôsob prezenčný. Úprava iba vytvára priestor na to, že rozhodnú

poslanci tak, ako je to vlastne zadefinované v tej úprave.

Pán poslanec Boháč, faktickou.

Poslanec Ing. arch. Boháč:

Ja by som chcel kolegov poprosiť, aby sme z toho nerobili nejakú takú niekto za, niekto

proti, lebo tak či tak už aj na poslednom zastupiteľstve sme boli v minimálnom kvóre, aby sa

nestalo, že niekto to využije, že neprešlo moje a just neprídem alebo podobne, to by sme ako

nemali túto hru hrať. Proste keď sa solidárnosť keď sa dohodne väčšina, že bude neprezenčné

online, tak no to je len taká prosba, že vlastne naozaj sa nestavajme k tomu tak akože súťaž

návrhov, že teda ja som chcel to a lebo to je nepríjemná hra, ktorá by nás potom dostávala do

úzkych, ďakujem.

Starostka:

Faktickou, pán poslanec Berka.

Poslanec Mgr. art. Berka:

Ďakujem pekne, ja som chcel len zareagovať, že na meste sme v podstate toto už mali

vyskúšané a prax nám ukázala, že práveže tie zastupiteľstvá vedené online sú kratšie, rýchlejšie

a aj tá samotná forma, ktorá je zvolená z hygienických dôvodov, tak nás motivuje k tomu byť

efektívnejší. Takže funguje to veľmi dobre a osvedčilo sa to, ďakujem.

Starostka:

Pani poslankyňa Kleinert.

Poslankyňa Mgr. art. Kleinert:

Ďakujem. Ja len tiež veľmi rýchlo by som zareagovala na pani Ležovičovú. Ja tiež vítam

tento návrh, aj tú možnosť rozhodnúť sa a zároveň len by som chcela povedať, že áno, úplne

dôverujem staromestskému úradu, že robí čo sa dá ale čiste technicky len keď sa pozriete v tejto

miestnosti sedí nás celkom dosť, sedíme niekoľko hodín a nedajú sa tu otvoriť okná a pustiť

vzduchotechniku nám v zásade spôsobí to, čo nechceme, takže aj pri najlepšej vôli to

staromestský úrad to nevie zabezpečiť, aby sme to mali safe a vetrané a preto veľmi vítam to,

že vie zabezpečiť to, že môžeme sa stretnúť online. Ďakujem.

Starostka:
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Ináč máme germicídne žiariče, takže by som to povedala, že naozaj sa to...

Poslankyňa Mgr. art. Kleinert:

Super, ďakujem.

Starostka:

Pán poslanec Mikulášek.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Predbehli ma poslanci ale ja sa chcem poďakovať za tento návrh, lebo nás dáva aj

staromestský úrad do 21. storočia a som rád, že bude môcť rokovať zastupiteľstvo pokiaľ sa tak

rozhodne na základe e-mailov aj online a kolegovia povedali, zobrali mi slová, takže viac

k tomu nepoviem a tiež si myslím, že je to fajn.

Starostka:

Pán poslanec Palko.

Poslanec Mgr. Palko:

Ďakujem pekne.  Mám dve  poznámky.  Prvá  je  taká  troška  humornejšia,  lebo  mi  stala

včera počas komisie. Proste mi prestal fungovať mikrofón a tým pádom som musel behať po

byte a hľadať ďalšie devices, ktoré by mi umožnili spojenie, no tak na ďalší laptop som nevedel

kód ale tak našťastie smartfón to zachránil, čiže môže dôjsť k takýmto prekážkam, čiže moja

otázka je, že či teda miestne zastupiteľstvo respektíve úrad vie poskytnúť nejaké zariadenie,

ktoré by bolo nejakým spôsobom že aha, nech sa páči, tu máte a okej a úrad bude zodpovedať

aspoň nejakou časťou za to, že my budeme schopní sa takýmto spôsobom zúčastniť. Druhá

poznámka je, že vlastne z toho celého materiálu nie je jasné, kto rozhodne o tom, že sa nebude

konať prezenčne.

Starostka:

Je. Je. To je ten bod, ktorý som čítala, že dopĺňam. Na druhej strane, bod číslo 4. Je to

presne ošetrené, toto máme v rámci toho si uvedomili, že keďže všetky tie mestské časti to majú

len v tej teda neviem, či to máte takisto vytlačené, že v neboldovej časti schválené, my sme

dopĺňali ten bod č. 4, ktorý je boldom a je to preto, že oni sami zisťujú, že budú musieť otvárať

znova tie rokovacie poriadku a vkladať tam vlastne takúto úpravu.

Poslanec Mgr. Palko:

Čiže ako keby hlasovaním mailom väčšina poslancov rozhodne o tom, že?

Starostka:

Áno.

Poslanec Mgr. Palko:

Okej. Dobre, v poriadku. Ďakujem.
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Starostka:

Ešte možno k tej poznámke je dôležité povedať, že systém, ktorý je hlasovací a

zariadenie, ktorú tu máme k dispozícii je v podstate identický ako je na meste. Možno nie

vizuálne ale akože samotne tou technickou a neumožňuje prihlasovanie na zastupiteľstvá cez

iné ako Microsoft Office a v tom prípade poslanci, ktorí majú problém, tak im úrad poskytne

laptop, cez ktorý sa teda vedia prihlásiť, ktorý má Microsoft a nie teda neviem. Ďalej je dôležité

povedať, že áno, vznikajú tam veľké otázky, uvidíme, ako sa bude doba s nimi vysporiadávať,

nie je to len o tej efektivite, vznikajú tam problémy, že presekne sa kábel na nejakej ulici

a vlastne päť poslancov vypadne z rokovania, nemá ako to zabezpečiť a tým pádom úplne iné

uznesenia sa prijímajú a budeme sa musieť vysporiadať aj s takýmito vecami. Na meste tiež

vieme, že sa možno tretine poslancov počas zastupiteľstva ich to odpojí, potom kým sa pripoja,

tak prebehne hlasovanie, chcú hlasovať, tak sa hlasuje znova, nie je to iba akože má to aj svoje

nástrahy ale tá doba priniesla tú potrebu tejto zmeny proste aby sme ju schválili.

Pokiaľ nie je už do diskusie nikto ďalší prihlásený, tak ukončujem diskusiu

a odovzdávam slovo návrhovej komisii.

Návrhová komisia, poslankyňa Mgr. Dojčánová:

Takže hlasujeme o uznesení miestne zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok číslo 1

rokovacieho poriadku tak, ako vám bol doručený v materiáli.

Starostka:

Ďakujem návrhovej komisii. Poprosím poslancov, aby sa prezentovali a hlasovali.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starostka:

Ďakujem. Konštatujem, že za bolo 17 poslancov, proti 1, zdržal sa 1, nehlasovalo 0.

Návrh uznesenia tak, ako bol predstavený návrhovou komisiou, bol schválený. Ukončujem bod

č. 1  a prechádzame na bod č. 2 Návrh na prerokovanie upozornenia prokurátora, regulácia

dočasného parkovania motorových vozidiel.

2. Návrh na prerokovanie upozornenia prokurátora – regulácia dočasného
parkovania motorových vozidiel

Starostka:

Opäť bez úvodného slova, nakoľko všetky dôvody sú uvedené v dôvodovej správe, ak

boli prerokované na komisiách. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ďakujem. Pokiaľ sa nikto
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z poslancov neprihlásil do diskusie, ukončujem diskusiu k bodu č. 2 a odovzdávam slovo

návrhovej komisii.

Návrhová komisia, poslankyňa Mgr. Dojčánová:

Takže hlasujeme miestne zastupiteľstvo berie na vedomie upozornenie prokurátora

Krajskej prokuratúry a schvaľuje aktuálny postup mestskej časti pri organizačno-technickom

zabezpečí tak, ako vám to bolo predložené.

Starostka:

Ďakujem návrhovej komisii. Poprosím poslancov, aby sa prezentovali a hlasovali.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starostka:

Ďakujem. Konštatujem, že za bolo 18 poslancov, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0.

Uznesenie k bodu č. 2 bolo schválené tak, ako bolo predstavené návrhovou komisiou. Týmto

vzhľadom na to, že sa jedná o mimoriadne zastupiteľstvo, končím dnešné zasadnutie a ďakujem

všetkým za účasť. Nasledujúce zastupiteľstvo bude prebiehať podľa rokovacieho poriadku,

ktorý sme dnes schválili a teda budeme postupovať tým spôsobom. Ďakujem.
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